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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DEL CONSELL DEL DISTRICTE  4 DE L’AJUNTAMENT 
DE SABADELL 
 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. de la sessió: 04/2012 
Caràcter: ordinari 
Data: 14 de març del 2012 
Horari: 19.30 h a 20.10 h 
Lloc: Centre Cívic de Can Llong - Castellarnau 
 
 
Assistents 
 
Francisco Bustos Garrido, president 
Santi Horcas Villagordo, vocal del PSC 
Jerónimo Sánchez López, vocal del PSC 
Xavier Paradell Boladeras, vocal del PSC 
Javier Pardo Torregrosa, representant del PP (5%) 
M. Josep Bustos Casado, representat de CiU (5%) 
Juan Moreno González, vocal de l’AV del Sector Can Rull 
Francisco de la Fuente Muñoz, vocal de l’AV Nous Barris Oest – Can Llong 
Montserrat Porta Montfort, vocal de l’AV de la Concòrdia 
Maria Cruells Sallent, vocal de les entitats de gent gran 
Jordi Viada Ferreres, vocal de les entitats culturals 
Francisco Lesmes Flores, vocal de les entitats regionals 
Marc Guevara Claramunt, vocal de les entitats juvenils 
Carles Montesions Carmona, vocal de les entitats de comerciants 
Joaquim Sanesteban Estremera, representant d’ES (5%) 
Rafael González Diaz, secretari delegat substitut 
 
Altres assistents: 
 
Marta Barrera Pujol, responsable del Programa de Voluntariat – Sabadell Suma 
Mercè Talarn López, tècnica de territori del Districte 
Públic assistent 
 
 
Absents 
 
Rafael Aguilar Gómez, vocal del PSC 
Maria Sánchez Cruz, vocal de les entitats culturals 
Pere Ayguadé Valls, vocal de les entitats culturals 
Youssef Fiqhi, vocal de les entitats culturals 
Montserrat Ribell Rodríguez, vocal de les entitats culturals 
Sergi Asensio Baños, vocal de les entitats juvenils 
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Excusen la seva absència: 
 
Joan Manau Valor, vocal regidor de la llista més votada de la ciutat 
Elena Marcelo Cañal, vocal de les entitats del gent gran 
José Antonio Esteban Bueno, vocal de les entitats esportives 
Núria Albi Visús, vocal dels centres d’atenció primària 
 
 
Ordre del dia 
 
1. Aprovació de les actes anteriors. 
2. Presentació del Programa de Voluntariat – Sabadell Suma. 
3. Procés per a la millora, agilització i simplificació administrativa a l'Ajuntament de 

Sabadell. 
4. Nomenament pendent dels representants en el Consell Municipal d’Esports, Consell 

Escolar Municipal i Consell d’Igualtat Dona-Home. 
5. Informació dels representants en els consells sectorials de Salut, Esports, Igualtat 

Dona-Home, Educació i Consell de Ciutat. 
6. Comunicacions. 
7. Torn obert de paraules. 
 
Atès que existeix el quòrum de constitució que estableix l’article 12 del Reglament municipal 
dels consells de districte de 30 d’abril de 1997, el president declara oberta la sessió. 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
El senyor Bustos obre la sessió i dóna la benvinguda als assistents.  A continuació inicia la 
sessió amb l’ordre del dia.  
 
 
1. Aprovació de les actes anteriors 

 
S’aprova l’acta del 25 de gener per unanimitat. 

 
El Sr. Bustos dóna la paraula a la Sra. Marta Barrera, responsable del Programa de 
voluntariat, que presenta el següent punt de l’ordre del dia. 

 
 
2. Presentació del Programa de Voluntariat – Sabadell Suma 

 
Els objectius de Sabadell Suma són: 

 
• Fomentar el voluntariat a la ciutat de Sabadell.  
• Informar, assessorar i orientar a la ciutadania i a les entitats en el fet voluntari. 
• Coordinar i sumar esforços entre les entitats i l'Ajuntament de Sabadell en la 

promoció del voluntariat 
• Donar visibilitat i reconeixement social a l'acció voluntària feta per les entitats 

com a expressió de ciutadania activa 
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• Reforçar i potenciar la feina feta des de les entitats i el seu voluntariat.   
• Aportar instruments i recursos formatius per millorar els coneixements i aptituds 

dels voluntaris i les entitats i ampliar el nombre de voluntaris i obrir nous perfils 
 

La idea és potenciar i donar el màxim suport a la ciutadania que vol fer voluntariat i 
també treballar amb les entitats que tenen un projecte i necessiten voluntaris.  Lligar 
necessitats de la ciutadania i de les entitats. 
 
Les accions que duen a terme pel que fa al Punt del Voluntariat són:  el servei 
d’assessorament,  el suport i atenció a la ciutadania i a les entitats. 
 
Les crides o necessitats concretes es pengen al web de l’Ajuntament de Sabadell. 

 
Les actuacions dutes a terme  des del programa de voluntariat durant l’any 2011 han 
estat les següents: 

 
• S’ha entrevistat 105 persones, de les quals el 80 % està fent voluntariat en 

alguna entitat de la ciutat. 
 
• S’ha assessorat tres entitats interessades a crear el seu propi programa de 

voluntariat i s’han fet assessoraments puntuals a diverses entitats de la ciutat 
sobre conceptes de voluntariat i el seu desenvolupament. 

 
• S'han penjat al lloc web 22 crides de voluntariat que ens han fet arribar les 

entitats de la ciutat  i s'han desenvolupat  2 cursos de formació d'Introducció al 
Voluntariat.   

 
• S'han dut a terme 20 xerrades sobre voluntariat a diferents centres educatius de 

la ciutat. 
 
• S’ha informat a través del web dels actes que organitzen les entitats, 

convocatòries de subvencions, cursos de formació i altres esdeveniments que 
són d'interès per les entitats.  

 
• S'ha participat en el segon congrés Europeu del Voluntariat. 

 
El Sr. Juan Moreno pregunta quin és el tipus de voluntariat que fa més falta. 
 
La Sra. Barrera li respon que el que més hi ha i es demanda és el de l’àmbit social. 
Però que n’hi ha de molts tipus no només del tipus social, com per exemple en l’àmbit 
de la gestió d’ecosistemes col·laborant en la neteja del riu Ripoll. El voluntariat puntual 
necessari en l’aixecada de castells. El voluntariat per a la gestió. Qualsevol compromís 
estable sense repercussió econòmica és voluntariat. 
 
La darrera crida que ha arribat és d’ACTUA Vallès que demana un advocat per a fer-los 
assessorament jurídic. 
La Sra. Campillo intervé per comentar que ella és voluntària de l’ONCOLLIGA i es 
troben molt limitats perquè els falta gent per ajudar i està interessada a saber com ho 
poden divulgar. 
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La Sra. Barrera li respon que s’ha de posar en contacte amb ells per tal de veure com 
es pot fer aquesta difusió per arribar a més persones. 
 
La Sra. Campillo puntualitza que treballen tant famílies com malalts. 
 
La Sra. Cruells pregunta si el projecte de gent gran que acull estudiants que busquen 
habitatge encara està en marxa i com funciona. 
 
La Sra. Barrera li respon que aquest projecte de lligar gent gran amb estudiants que 
busquen allotjament el portava la Caixa que li consultarà si encara està en marxa. 

 
 
3. Procés per a la millora, agilització i simplificació administrativa a l'Ajuntament de 

Sabadell 
 

El Sr. Bustos explica que l’Ajuntament de Sabadell va aprovar una moció al darrer Ple 
del mes de febrer a favor de racionalitzar, simplificar i facilitar els tràmits que els 
ciutadans i qualsevol empresa i organisme porti a terme davant de l’Ajuntament. 
 
Aquesta moció reforça la línia de treball que ja fa tems que s’està portant a terme, 
facilitar i simplificar l’accés de la ciutadania a l’Ajuntament és un tema que preocupa i 
per això ja s’han fet accions en aquesta línia. La posada en marxa de la Seu electrònica 
és un dels grans objectius de l’Ajuntament. Actualment ja es poden fer més de 100 
tràmits telemàtics, dels quals 29 són de resolució immediata. 
 
En aquest procés de millora és important conèixer l’opinió de la ciutadania, i per això es 
demanarà la col·laboració. Es farà la consulta a tots els òrgans de participació de la 
ciutat sobre els diferents  tràmits que hagin realitzat amb l’administració (Ajuntament de 
Sabadell) i quins d’aquests pensa que s’haurien de millorar, si fos el cas. La consulta 
als òrgans de participació es farà per mitjà del correu electrònic. Concretament, es 
presentarà una llista de tràmits que fa l’Ajuntament de Sabadell i per a cadascun podran 
opinar i expressar què en pensen. 
 
A partir de la informació recollida una comissió tècnica en farà una valoració. Durant el 
mes d’abril es tornarà a enviar via correu electrònic els resultats d’aquest estudi. 
L’objectiu de l’Ajuntament de Sabadell és poder millorar els canals i agilitzar tots aquells 
processos que han de realitzar els òrgans de participació. No obstant això,  cal destacar 
que hi ha tràmits que tot i ser extensos i densos no poden ser modificats per la 
complexitat de la llei que els regula (exemple: les subvencions). 
 
Per últim, el regidor exposa que l’objectiu final de l’Ajuntament de Sabadell és 
aconseguir que els tràmits siguin el més àgils i fàcils possibles, i que aquests no siguin 
un obstacle pels ciutadans. Millorant tots aquells tràmits que siguin susceptibles de ser 
millorats. 
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4. Nomenament pendent dels representants en el Consell Municipal d’Esports, Consell 
Escolar Municipal i Consell d’Igualtat Dona-Home. 

 
El Sr. Bustos pregunta si hi ha algú interessat a ser representant en els consells que 
tenen vacants. No hi ha ningú interessat. 
 

 
5. Informació dels representants en els consells sectorials de Salut, Esports, Igualtat 

Dona-Home, Educació i Consell de Ciutat. 
 

No hi ha hagut cap reunió dels consells sectorials. EL Sr Moreno però, vol intervenir per 
explicar que es va lliurar a la Generalitat de Catalunya una recollida de signatures en 
contra de les retallades en sanitat i educació. El dilluns 12 de març es van lliurar en una 
reunió amb el Sr. Francesc Sancho i la Sra. Montserrat Grané Alsina que van escoltar 
les seves queixes i demandes. La valoració d’aquesta reunió va ser positiva. 
 
El Sr. Lesmes pregunta en quins aspectes la considera positiva. El Sr. Moreno diu que 
van acordar que donarien resposta a les demandes que plantejaven a la recollida de 
signatures.  

 
 

6. Comunicacions 
 

No n’hi ha. 
 
 
7. Torn obert de paraules 

 
La Sra. Campillo comenta que es va fer la neteja dels embornals de la plaça d’Emília 
Claramunt, però no els de Ferrer i Guàrdia, 41-45 i creu que aquí s’ha de netejar la 
claveguera general. 
 
La Sra. Cruells demana que en netegi l’embornal del carrer de Calderón segons va 
demanar a la instància que va presentar al registre de l’Ajuntament 
 
El Sr. Lesmes demana que es repassin les lletres del monument de la plaça de la Patro 
Agulló ja que no es veuen. 
 
El Sr. Valls demana que es canviï el traçat del trenet del parc de Catalunya per fer-ne 
una ampliació de via, fer una altre recorregut i que no hi hagi intercanvi, d’aquesta 
manera es guanyaria en seguretat. El Sr. Ángel Muñoz té el projecte. Comenta que s’ha 
recollit la brutícia però segueix la trencadissa de vidres. 

 
S’aixeca la sessió, de la qual, com a secretari delegat substitut, estenc aquesta acta. 
 
 
El secretari delegat substitut, Vist i plau  

El president 
 


